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ROM.0002.XIV.2025.III 

  

Rada Gminy Kaliska 

Sesja Rady Gminy Kaliska  

 

Projekt protokołu nr XIV/2025 

XIV Sesja Rady Gminy Kaliska w kadencji 2024-2029, która odbyła się dnia                              

26 lutego 2025 roku w Sali Narad Urzędu Gminy Kaliska. 

Obrady rozpoczęto 26 lutego 2025 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 15:58 tego 

samego dnia.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Wiesława Babińska 

2. Piotr Cywiński 

3. Józef Dywelski 

4. Kazimierz Głodek 

5. Ilona Guzińska 

6. Janina Knitter 

7. Lucyna Koper 

8. Marian Kujawski 

9. Zbigniew Malinowski 

10. Marlena Narloch 

11. Grzegorz Pawłowski 

12. Jerzy Piotrzkowski 

13. Marek Romanów 

14. Zbigniew Szarafin 

15. Zbigniew Toporowski 

1. Otwarcie XIV Sesji Rady Gminy Kaliska. 

 Przewodniczący Rady Gminy Z. Szarafin o godz. 15:30 otworzył XIV Sesję Rady 

Gminy Kaliska.  

W sesji uczestniczyli: 

 - radni Rady Gminy Kaliska - lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu dostępnego w biurze obsługi Rady Gminy Kaliska w Urzędzie Gminy Kaliska.  

 - pracownicy Urzędu Gminy Kaliska oraz zaproszeni goście - lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu dostępnego w biurze obsługi Rady Gminy Kaliska                   

w Urzędzie Gminy Kaliska. 



2 
 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Z. Szarafin - stwierdził, iż na Sali Narad obecnych jest 12 

radnych, co wobec ustawowego składu rady stanowi kworum, pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Radny G. Pawłowski – zapytał co jest tak ważnym powodem, aby zwoływać sesję 

nadzwyczajną jeżeli projekty uchwał są takie jakie radni wyczytali w porządku obrad?  

Wójt Gminy S. Janicki – udzielił odpowiedzi Radnemu G. Pawłowskiemu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wiesława Babińska, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew 

Szarafin, Zbigniew Toporowski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Cywiński, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Wójt Gminy S. Janicki – szczegółowo omówił projekt uchwały.  

 a) dyskusja 

Radny G. Pawłowski – powiedział, że rozwiązanie zaproponowane w uchwale jest bardzo 

dobre, tylko że te dwie drogi, o których mowa się razem nie schodzą. Myśli on, iż jeśli pójdzie to 

prostopadle to będzie takie rozwidlenie na ul. Jarzębinową i ul. Akacjową.  

Wójt Gminy S. Janicki – poinformował, iż podejrzewa on, że to skrzyżowanie z drogami 

krajowymi musi być zgodnie z parametrami dróg, także ono na pewno zostanie wykonane 

prawidłowo i tyle, ile będą oni potrzebować do tego skrzyżowania tyle zabiorą, tylko mówili, że 

połączenie tamtej drogi to już będzie w naszej gestii poprzez wykup grunty, aby poprowadzić 

drugą drogę bezkolizyjnie.  
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b) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wiesława Babińska, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew 

Szarafin, Zbigniew Toporowski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Cywiński, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za” podjęła: 

 

Uchwałę nr XIV/85/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Wójt Gminy S. Janicki – omówił projekt uchwały.  

 a) dyskusja 

Nie podjęto dyskusji.  

 b) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wiesława Babińska, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew 

Szarafin, Zbigniew Toporowski 
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NIEOBECNI (3) 

Piotr Cywiński, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za” podjęła: 

 

Uchwałę nr XIV/86/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Wójt Gminy S. Janicki – omówił projekt uchwały.  

 a) dyskusja 

Nie podjęto dyskusji.  

 b) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wiesława Babińska, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew 

Szarafin, Zbigniew Toporowski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Cywiński, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za” podjęła: 

 

Uchwałę nr XIV/87/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Kaliska 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 88/1 położonej w obrębie Piece. 

Wójt Gminy S. Janicki – omówił projekt uchwały.  
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 a) dyskusja 

Nie podjęto dyskusji.  

 b) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Kaliska 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 88/1 położonej w obrębie Piece 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wiesława Babińska, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew 

Szarafin, Zbigniew Toporowski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Cywiński, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za” podjęła: 

 

Uchwałę nr XIV/88/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Kaliska nieruchomości oznaczonej jako działka nr 

88/1 położonej w obrębie Piece 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Kaliska 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 190/3 położonej w obrębie Kaliska. 

Wójt Gminy S. Janicki- omówił projekt uchwały.  

 a) dyskusja 

Nie podjęto dyskusji.  

 b) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Kaliska 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 190/3 położonej w obrębie Kaliska 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SI: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wiesława Babińska, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marlena Narloch, Grzegorz Pawłowski, Jerzy Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew 

Szarafin, Zbigniew Toporowski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Cywiński, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za” podjęła: 

 

Uchwałę nr XIV/89/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Kaliska nieruchomości oznaczonej jako działka nr 

190/3 położonej w obrębie Kaliska. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Radny G. Pawłowski – zapytał o wyjazd z ul. Bukowej na DK22, czy został on zabezpieczony? 

Bo już nieraz wspominał on i prosił Pana Wójta o zabezpieczenie tego tematu. W związku z 

czym, jeśli istnieje taka możliwość chciałby się on dowiedzieć czy będzie tam wyjazd czy też 

nie? 

Wójt Gminy S. Janicki – powiedział, że z dwóch ,,projektów’’, które jeszcze nie są gotowe 

wynika, że zachowany zostaje tam wjazd obecny, ale wszystko na ten moment jest jeszcze w 

fazie projektowania.  

Radny G. Pawłowski – dodał, iż mówi on o tym dlatego, że jeżeli jest teraz mowa o drogach 

gminnych, to też usilnie prosi on o wykupienie tej drogi od tych szesnastu spadkobierców, bo to 

że jest ich tak wielu nie oznacza, że nie można podjąć działań jej wykupienia. Istnieją różne 

metody jej wykupienia i przeniesienia jej na drogi gminne.  

Wójt Gminy S. Janicki – odniósł się do wypowiedzi Radnego G. Pawłowskiego.  

Radny G. Pawłowski – podziękował wójtowi za ruszenie sprawy i chęć współpracy.  

Radny J. Piotrzkowski – poprosił, aby sprawdzić czy istnieje możliwość wykupienia wąskiego 

fragmentu gruntu od ul. 6-go Marca 1938 r. w stronę kościoła w miejscowości Piece, aby powstał 

tam chodnik.  

Wójt Gminy S. Janicki – powiedział, że jest to droga w części gminna, którą gmina spróbuje 

upublicznić.  
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Radny M. Romanów – powiedział, że skoro zmieniły się przepisy odnośnie dróg to w 

miejscowości Piece też jest problem, od stawu do ul. Południowej ponieważ po wykonaniu 

kanalizy można tam przejechać jedynie czołgiem, a przecież ktoś wyraził zgodę na 

poprowadzenie tam kanalizacji.  

Wójt Gminy S. Janicki – udzielił odpowiedzi Radnemu M. Ramanów.  

Radna I. Guzińska – zapytała co z zaułkiem ul. Brzozowej w miejscowości Frank, chodzi 

konkretnie o mieszkańców, gdzie są osoby niepełnosprawne? 

Wójt Gminy S. Janicki- jeśli chodzi o utwardzenie tego odcinka, to wielokrotnie osoby 

zamieszkujące tam były informowane, że położenie w tym miejscy płyt jumbo, które będą 

zdejmowane za dwa bądź trzy lata jest po prostu nieekonomiczne. Zdaje on sobie sprawę, że jest 

tam potrzebny dojazd albo w stronę ul. Polnej bądź w stronę ścieżki rowerowej, ale na dzień 

dzisiejszy z wyżej wymienionych względów jest to nieosiągalne. 

Radna I. Guzińska – powiedziała, że w funduszu sołeckim Sołectwa Frank, są zaplanowane 

pieniądze na utwardzenie tej ulicy, a ci mieszkańcy proszą o cokolwiek co ułatwi im przejechać 

ten odcinek drogi wózkiem inwalidzkim, więc prosi ona, aby wziąć to pod uwagę. 

 

10. Zakończenie Sesji. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Z. Szarafin o godz. 

15:58 zakończył XIV Sesję Rady Gminy Kaliska. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Kaliska 

/-/ Zbigniew Szarafin 

 

 

Przygotowała: P. Rostowska 


